

HIGH COMMISSION
FOR THE REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland



HAUT COMMISSARIAT
POUR LA RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix-Travail-Patrie

170 Clemow Avenue
Ottawa, Ontario K1S 2B4
Tel (613) 236-1522
Fax (613) 236-3885

No. **004** /HCO/FS/CT...

Ottawa **FEB 01 2016**

PUBLIC NOTICE / COMMUNIQUE IMPORTANT

THE HIGH COMMISSION FOR THE REPUBLIC OF CAMEROON WISH TO INFORM THE PUBLIC THAT AN ADDITIONAL **\$75 (SEVENTY FIVE DOLLARS)** HAS BEEN ADDED TO THE APPLICATION FOR THE BIOMETRIC PASSPORT ACCORDING TO 2016 FINANCE LAW, **EFFECTIVE FROM 01 JANUARY 2016.**

PLEASE NOTE THAT EXCEPT FOR THE BIOMETRIC PASSPORT, THERE ARE NO CHANGES WITH RESPECT TO REGULAR SERVICE REQUESTS MADE IN COMPLIANCE WITH CONDITIONS OUTLINED IN NOTE N°.002/HCO/PSP/FS/CT OF 20 MARCH 2013.

LE HAUT-COMMISSARIAT POUR LA RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN INFORME LE PUBLIC, QUE DES FRAIS ADDITIONNELS DE **\$75 (SOIXANTE QUINZE DOLLARS CANADIENS)** ONT ÉTÉ AJOUTÉS À LA DEMANDE DU PASSEPORT BIOMÉTRIQUE CONFORMÉMENT À LA LOI DE FINANCE 2016, **EN VIGUEUR LE 01 JANVIER 2016.**

BIEN VOULOIR NOTER QU'À L'EXCEPTION DE LA DEMANDE DU PASSEPORT BIOMÉTRIQUE, LES DISPOSITIONS RELATIVES AUX FRAIS CONSULAIRES CONTENUES DANS LA NOTE N°.002/HCO/PSP/FS/CT DU 20 MARS 2013 DEMEURENT INCHANGÉES.



The Chargé d'Affaires a.i

Ntaribo ASHU-AGBORNGAH

High Commission
For the Republic of Cameroon
In Canada



Haut-Commissariat
Pour la République du Cameroun
Au Canada

MAR 20 2013

No. 002 /HCO/PSP/FS/CT

COMMUNIQUÉ/ PUBLIC NOTICE

Le public est informé qu'en application de la Loi des Finances de la République du Cameroun et de l'Arrêté N°13/0006/A/MINFI/SG/DGTCFM/CLC du 07 janvier 2013 fixant les taux de chancellerie pour l'exercice 2013, les frais de (taxes) des différents services consulaires sont fixés ainsi qu'il suit:

The public is informed that in application of the Finance Law for the Republic of Cameroon and Decree N°13/0006/A/MINFI/SG/DGTCFM/CLC of January 07, 2013 fixing the Chancery rate for the year 2013, the fees for different consular services are as follow:

- | | | |
|--|-------|--------------------|
| 1. Demande timbrée / Stamped application | \$can | 2 |
| 2. Carte consulaire / Consular card | \$can | 4 12 |
| 3. Transcription acte de naissance / Birth Certificate Transcription | \$can | 4 |
| 4. Laissez-passer / Travel Document | \$can | 75 |
| 5. Acquisition, renouvellement, prorogation passeport /
Passport renewal and New passport | \$can | 120 195 |
| 6. Visa d'1 jour à 3 mois / 1 day to 3 months Visa | \$can | 120 |
| 7. Visa de 6 mois / 6 months Visa | \$can | 240 |

les nouveaux taux seront applicables à partir du 1^{er} avril 2013.

The new rates will take effect from 1st April 2013.



Anu'a-Gheyle Solomon Azoh-Mbi
High Commissioner